
Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä    
 
Pellavan päiväkoti    
 

Kokous 11.6.2024 klo 09:00-09:45, Teams-kokous 

    
Osallistujat:     
 
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri 
Riitta Katajamaa (WSP Finland oy), sisäilma-asiantuntija, konsultti 
Tuula Ahtonen, varhaiskasvatusyksikön johtaja 
Katja Elo, kehittämispäällikkö (09:30 asti) 
Pia Gummerus, terveystarkastaja 
Anssi Isola, tekninen isännöitsijä 
Markku Kaarlejärvi, työsuojeluvaltuutettu 
Pauliina Kärkkäinen, henkilöstön edustaja 
Anne Lindfors, työterveyshoitaja 
Mari Vilkman, varhaiskasvatusyksikön varajohtaja 
Vänni Hannamari, varhaiskasvatuspäällikkö 
 
    
Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
a. Työterveyshuolto 

Ei paikalla 
b. Esihenkilön tieto 

Tilanne ei ole muuttunut oireilijoiden suhteen. 
c. Ympäristökeskus 

Muutamia yhteydenottoja terveystarkastajalle koskien toimenpiteiden aikataulua. 
 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
a. Tutkimukset 

Ei uusia selvityksiä. 
b. Muut toimenpiteet 

Aikaisemmin ilmanpuhdistimien on koettu jopa heikentävän sisäilman laatua. 
Käyttäjät kokeilleet pitää puhdistimia pois päältä. Osassa tiloja 
ilmanpuhdistimista on koettu apua ja näissä tiloissa laitteita käytettään, 
osassa tiloja hyötyä ei ole koettu. Muumien nukkarissa havaittiin äänen 
lähtemistä ilmanpuhdistimen käydessä. Tommi käy katsomassa puhdistimien 
mitoituksen ja sijoittelun – mahdollista vaihtaa puhdistimien malli, mikäli 
nykyiset eivät sovellu tiloihin. 

c. Käyttäjät - toiminnan järjestely 
Pahimmin oireilevat henkilöt paljon pihalla ja välttävät tiettyjä tiloja. Osa 
henkilöstöstä vaihtanut pois. Kesäpäivystystä aikaisemmin, poikkeuksellisesti 
myös kesä 2024 (Päiväkoti Martta Wendelin ei käytettävissä kesällä). 
 



 
4. Uudet toimenpiteet  

o 13.6. Tommi ja urakoitsija käy katsomassa mahdollisia ilmalämpöpumppujen 
tai siirrettävien jäähdytyslaitteiden paikkoja. Samalla tarkastetaan 
ilmanpuhdistimien sijoittelu ja mitoitus sekä katsotaan alueet, joissa on 
havaittu ilmanvaihdon käynnissä ongelmia. Pauliina ottaa vastaan ja näyttää 
tilat. 

o Syksyn 2024 aikana määritetään tarvittava korjausalue, suunnitellaan 
korjaukset ja aikataulutetaan. Samalla suunnitellaan väistötilojen tarvetta ja 
aikataulua. 

 
5. Viestintä 

Viimeisin tiedote toukokuussa 2024 aikaisemmin tehdyistä selvityksiä. Tiedotetaan 
yleistietoa kesäkuumista, ilmanvaihdon mahdollisista toimenpiteistä sekä 
mahdollisesta jäähdytyksestä heti kun on tietoa – tavoite kesäkuun aikana. Mari 
Vilkman 30.6. asti, sen jälkeen ensimmäinen varajohtaja Kaisa Suomalainen. 
 

6. Seuraavan kokouksen sopiminen 
5.9.2024 klo 09:00-10:00 
 

7. Muut asiat 
Markku Kaarlejärvi siirtyy toisiin tehtäviin, hänen tilalleen tulee Mia Mountraki.  
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